

CERTIFICATE

CU-RSPO SCC-816041

Based on an audit according to the requirements stated in the RSPO Supply Chain Certification Systems, version February 2020 and a signed contract, Control Union Certifications B.V. herewith certifies that the facility(s) listed below are found to be in compliance with the RSPO Supply Chain Certification Standard, version February 2020. This guarantees that the criteria for processing RSPO certified palm oil products through one or more of the supply chain models as stated in the RSPO Supply Chain Certification Systems have been met.

Name of certified company	Juchem Food Ingredients GmbH
Full address certified company	Juchem Straße 1 66571 Eppelborn GERMANY
RSPO Number (if applicable)	2-0185-10-000-00
Other sites certified (see annex 1)	<input type="checkbox"/>
RSPO registered parent company (if applicable)	
RSPO member number parent company	
Scope of Certification	Purchase of CSPO and fractions for the production, storage and trade of dry mixtures, fat powder and emulsifiers containing CSPO.

Certificate Start Date	01-12-2022
Certificate Expiration Date	30-11-2027
Date of first RSPO certification	01-12-2010
Certificate number	CU-RSPO SCC-816041
Supply chain model	<input type="checkbox"/> Identity Preserved (IP) <input checked="" type="checkbox"/> Segregated (SG) <input checked="" type="checkbox"/> Mass Balance (MB)

Authorised signatory name

Ms. Schmidt

Certifier

Date of issue: 18-11-2022

On behalf of the Managing Director

Authorised signature




Issued by

Control Union Certifications B.V.

Meeuwenlaan 4-6

8011 BZ Zwolle

NETHERLANDS

+31 (0) 38 - 426 01 00

certifications@controlunion.com

www.controlunion.com

Control Union Certifications B.V. is accredited by ASI for certification against voluntary sustainability standards for scope of RSPO Supply Chain Certification on 06-06-2014 (ASI-ACC-017).

This certificate including the annex remains the property of Control Union Certifications B.V. and can be withdrawn in case of terminations as mentioned in the licensee contract, or in case changes or deviations of the above-mentioned data occur. The licensee is obliged to inform Control Union Certifications B.V. immediately of any changes in the above mentioned data. Only an original and signed certificate is valid.

Certificate version: C816041CU-RSPO SCC-01.2022



RSPO 8-0184-16-100-00



ZERTIFIKAT



Zertifikat gemäß Artikel 35 Absatz 1 der Verordnung (EU) 2018/848 über die ökologische/biologische Produktion und die Kennzeichnung von ökologischen/biologischen Erzeugnissen	
I.1 Nummer des Zertifikats 23/145053/030420231509	I.2 Typ des Unternehmers <input checked="" type="checkbox"/> Unternehmer <input type="checkbox"/> Unternehmergruppe
I.3 Unternehmer Juchem Food Ingredients GmbH Juchem-Straße 1 66571 Eppelborn - Deutschland	I.4 Kontrollstelle ECOCERT DEUTSCHLAND GMBH DE - ÖKO - 005 Reichenaustraße 39, 78467Konstanz Deutschland
I.5 Tätigkeit(en) des Unternehmers oder der Unternehmergruppe Verarbeitung	
I.6 Erzeugniskategorie(n) gemäß Artikel 35 Absatz 7 der Verordnung (EU) 2018/848 des Europäischen Parlaments und des Rates und Produktionsverfahren <p>(D) Verarbeitete landwirtschaftliche Erzeugnisse, einschließlich Aquakulturerzeugnisse, die für den menschlichen Verzehr bestimmt sind</p> <ul style="list-style-type: none">•Herstellung von Bio-Produkten•ökologische Produktion mit nicht-biologischer Produktion	
II.1 Verzeichnis der Erzeugnisse Früchte, Nüsse, Gemüse und daraus hergestellte Produkte Verarbeitung - Herstellung von Fettpulvern und Emulgatoren Ökologisch Getreide, Körner, Trockengemüse und Folgeprodukte Backgrundstoffe Ökologisch Getreide - und Getreideerzeugnisse Ökologisch	

Dieses Dokument wurde gemäß der Verordnung (EU) 2018/848 ausgestellt, um zu bestätigen, dass der Unternehmer oder die Unternehmergruppe die Anforderungen dieser Verordnung erfüllt		
I.7 Datum, Ort 03/04/2023-Konstanz Antoine Broquet, Geschäftsführer	Unterschrift 	I.8 Gültigkeit Zertifikat gültig vom 29/03/2023 bis zum 31/01/2025
Echtheit und Gültigkeit dieses Dokuments können auf www.ecocert.com überprüft werden WARNUNG: Ohne vorherige, ausdrückliche und schriftlichen Zustimmung der #ECOCERT DEUTSCHLAND GmbH# darf für die oben genannten Produkte eine Referenz auf die Zertifizierung durch die #ECOCERT DEUTSCHLAND GmbH# (oder 'ECOCERT') oder das Ecocert-Logo durch eine andere Person oder Einrichtung als den in diesem Zertifikat genannten Begünstigten nicht verwendet werden		



ZERTIFIKAT

Unangekündigtes Assessment

Hiermit bestätigt die Zertifizierungsstelle

AGRIZERT Zertifizierungs GmbH

(ISO/IEC 17065 akkreditierte Zertifizierungsstelle für IFS Zertifizierungen und Vertragspartner der IFS Management GmbH),

dass die Verarbeitungstätigkeiten von

Juchem Food Ingredients GmbH

Juchem-Straße 1

66571 Eppelborn

Deutschland

GS1 GLN: 4015379000007; COID: 3055

Zentrale: Juchem GmbH, Juchem Straße 1, 66571 Eppelborn

für den Zertifizierungsbereich des Assessments:

Produktion und Abpacken von Trockenmischungen (z.B. Backmischungen, Gewürzmischungen, Brühen), Produktion und Abfüllung von Fettpulvern und Emulgatoren (Verpackungsmaterial: Faltschachteln, Papiersäcke, Kartons, PET Aluminium Schlauchbeutel und Big Bag's). Neben der eigenen Produktion hat das Unternehmen teilweise ausgelagerte Prozesse.

Production and packing of dry mixtures (e.g. baking mixtures, spice mixtures, broth), production and filling of fat powders and emulsifiers (packaging material: folding boxes, paper bags, cardboard boxes, PET aluminium tubular bags and Big Bag's). Besides own production, the company has partly outsourced processes.

mit den Produktscope: 6. Getreideprodukte, Cerealien, Industriebackwaren und Feingebäck, Süßwaren, Snacks; 9. Öle und Fette; 10. Trockenprodukte, andere Zutaten und Zusätze (z. B. Nahrungsergänzungsmittel)
und Technologiescopes: C, F*

die Anforderungen des **IFS Food Version 7, Oktober 2020**

und anderen zugehörigen normativen Dokumenten auf **Höherem Niveau** mit einer Bewertung von 95,9 % erfüllen.

Zertifikat-Registrierungs-Nr.:	IFSAGZ2145
Datum des letzten unangekündigten Assessments:	31.10.2023
Datum des Assessments:	30.10.2023 - 31.10.2023
Datum der Zertifikatsausstellung**:	21.12.2023
Zertifikat gültig bis:	03.02.2025
Nächstes Assessment ist innerhalb folgender angekündigtes Assessment	Zeitspanne durchzuführen: 15.10.2024 - 24.12.2024
unangekündigtes Assessment	20.08.2024 - 24.12.2024

Bonn, 21.12.2023

AGZ-25-MW

Dieses Dokument ist aus Datenschutzgründen ohne Originalunterschrift gültig.



AGRIZERT Zertifizierungs GmbH

Siebenmorgenweg 6-8

53229 Bonn

Deutschland

www.agrizert.de



*Die Aufschlüsselung der Technologiescopes finden Sie im IFS Food, Version 7.

**Das Datum der Zertifikatsausstellung entspricht dem Datum der Zertifizierungsentscheidung.

Dieses Dokument ist Eigentum der Zertifizierungsstelle und darf nach Ablauf der Gültigkeit nicht mehr verwendet werden.

CERTIFICATE

Unannounced assessment

Herewith the certification body

AGRIZERT Zertifizierungs GmbH

(being an ISO/IEC 17065 accredited certification body for IFS certification and having signed an agreement with IFS Management GmbH)

confirms that the processing activities of

Juchem Food Ingredients GmbH

Juchem-Straße 1

66571 Eppelborn

Germany

GS1 GLN: 4015379000007; COID: 3055

Head office: Juchem GmbH, Juchem Straße 1, 66571 Eppelborn

for the assessment scope:

Production and packing of dry mixtures (e.g. baking mixtures, spice mixtures, broth), production and filling of fat powders and emulsifiers (packaging material: folding boxes, paper bags, cardboard boxes, PET aluminium tubular bags and Big Bag's). Besides own production, the company has partly outsourced processes.

with the product scopes: 6. Grain products, cereals, industrial bakery and pastry, confectionary, snacks 9. Oils and fats. 10. Dry goods, other ingredients and supplements

and technology scopes: C, F*

meet the requirements set out in the

IFS Food Version 7, October 2020

and other associated normative documents

at **Higher level** with a score of 95,9 %

Certificate – register number:	IFSAGZ2145
Date of the last unannounced Assessment:	31.10.2023
Assessment date:	30.10.2023 - 31.10.2023
Date of issue of certificate**:	21.12.2023
Certificate valid until:	03.02.2025

Next audit to be performed within the time period:	
announced Assessment	15.10.2024 - 24.12.2024
unannounced Assessment	20.08.2024 - 24.12.2024

Bonn, 21.12.2023

AGZ-25-MW

For data protection reasons, this document is valid without an original signature



AGRIZERT Zertifizierungs GmbH

Siebenmorgenweg 6-8

53229 Bonn

Germany

www.agrizer.de



*The breakdown of the technology scopes can be found in IFS Food, version 7

**The date of the issue of the certificate corresponds to the date of the certification decision.

This document is the property of the certification body and may no longer be used after its validity has expired.



ENDORSEMENT LETTER

Juchem Food Ingredients GmbH

Endorsement Letter Holder Address: Juchem-Str.1, 66571,
Eppelborn, Germany
Endorsement Letter Holder ID: RA_00036082109

Is in conformance with the Rainforest Alliance Sustainable Agriculture Standard

Standard version: 2020, 1.3
Start date: 27-May-2023
Issue date: 24-Jul-2023
Expiration date: 26-May-2026
Endorsement code: RAL23-021578
Endorsement Letter option*: Single-Site

Emily Donovan

Senior Manager, Chain of Custody
Standards & Assurance

***See Endorsement Letter annex for crop volume/site information**

*This endorsement letter is provided subject to the terms and conditions of RACP 2020. Unauthorized modification, reproduction or use is prohibited.
The status and scope of this endorsement letter is valid only as of the start date above.*

**RAINFOREST
ALLIANCE**

ENDORSEMENT LETTER - SITES ANNEX

Juchem Food Ingredients GmbH

Number of sites: 1

Site name	Address	Crop/Product	Activities	Traceability level
Juchem Food Ingredients GmbH	Juchem-Str.1, 66571, Eppelborn, Germany	Cocoa	Processing inc Manufacturing	Mass Balance

Emily Donovan

Senior Manager, Chain of Custody
Standards & Assurance



The Rainforest Alliance is creating a more sustainable world by using social and market forces to protect nature and improve the lives of farmers and forest communities.

[RAINFOREST-ALLIANCE.ORG](https://www.rainforest-alliance.org)